

Date: May 20th, 2020

Circular 28/ AY 2019-2020

Subject: Eid holiday, students' assessments and school timings

Dear Parents,

We trust that all our Ajyal Al Falah families are well and safe.

I write to wish all our students, parents and staff a blessed Eid al Fitr for the year 1441 Hijri, and the public holidays that will start on 29th Ramadan to 03rd Shawwal.

Kindly take note of the following information:

- No tasks and assignments will be posted during Eid.
- Our school's online timing **AFTER EID for students and staff** will be from **9:00 a.m. to 15:00 from Sunday to Thursday.**
- Teachers will continue teaching through our Google Classroom platform and Google meet and will continue posting Loom teaching videos and assignments for the rest of the third term until **June 25th, 2020.**
- Teachers will give feedback on students' assignments daily.
- Teachers will communicate with parents and students as always.

We would like to thank all our parents for your tremendous support since the start of the Distance Learning for our students. We also request your continued support after the Eid holiday.

Please take note of the following important matters:

- Students **must** complete all assignments for the final 3rd **TERM REPORT CARDS.**
- A minimum of 80% of assignments and tasks (done within the **3rd term distance** learning) should be submitted for a student to be promoted to the next grade.
- Students in **KG –Grade 9** who have not completed any work during distance learning, or those who have not regularly submitted and completed assignments **will not be promoted** to the next grade as they have not completed the required standards for the grade.
- Students that missed-out on submitting any assignments, have to submit their work as soon as possible to not miss out on any of their subject pass grades.
- Students need to attend all Google meet sessions with their teachers and discuss with their teachers if there are any concepts that they need more clarity on.

I would like to extend a special thank you to those students who have been working very hard and the parents who have supported our dedicated students.

We hope and pray that we will all reunite again soon and greet each other face-to-face in the hallways of our school.

I wish all our Ajyal Al Falah Families a joyous and blessed end to the Holy month of Ramadan and a prosperous and happy Eid al-Fitr.

We trust that you are all keeping safe and healthy.

Yours Sincerely,

Antoinette Brown


Antoinette Brown
Principal Director



تعميم 28

الموضوع: عطلة عيد الفطر ، تقييمات الطلاب وأوقات الدوام

أولياء الأمور الكرام،

أعلنت هيئة الموارد البشرية لإمارة أبوظبي أن عطلة عيد الفطر ستكون من 29 رمضان ولغاية 3 شوال، على أن يستأنف الدوام الرسمي بتاريخ 4 شوال.

وفقا للإعلان أعلاه تقرر ما يلي:

- عدم تكليف الطالب بأية مهام خلال فترة العيد.
- بعد عطلة عيد الفطر المبارك سيكون توقيت الدوام المدرسي عن بُعد للطلبة والمعلمين من الأحد الى الخميس من 9:00 - 15:00.
- التعليم مستمر من خلال منصتي Google Classroom و Google Meet حتى 25 يونيو 2020 مع مواصلة تكليف المهام ومقاطع الفيديو التعليمية عبر تطبيق LOOM .
- سيتواصل المعلمون مع أولياء الأمور كما هو في الغالب وسيقدمون تغذية راجعة حول مهام الطلاب يوميًا.
- نشكر جهودكم العظيمة في دعم طلابنا منذ بداية التعلم عن بعد. ونتطلع لاستمرار دعمكم بعد عطلة العيد.

تنويه:

- ينبغي على الطلاب إكمال جميع الواجبات للحصول على بطاقات تقرير الفصل الثالث.
- يجب تسليم ما لا يقل عن 80% من الواجبات والمهام (التي تم تكليف الطالب بها خلال الفصل الدراسي الثالث من فترة التعلم عن بعد) حتى تتم ترفيع الطالب إلى الصف التالي.
- في حال التقاعس عن إكمال المهام لن يتم ترفيع الطلاب للمرحلة التالية (يشمل طلبة رياض الأطفال حتى الصف التاسع).
- الطلاب الذين فاتهم تقديم واجب ما، يجب عليهم تقديمه في أسرع وقت ممكن كي لا تنقص درجاتهم.
- على جميع الطلاب حضور الدروس الافتراضية مع معلمهم على Google Meet ، مع إمكانية طرح الاسئلة أو الاستفسارات إن وجدت.

أتقدم بجزيل الشكر لطلابنا المتفانيين وأولياء أمورهم.

نسأل الله العلي العظيم أن يرفع عنا البلاء والوباء برحمته ولطفه وأن نلتقي مجدداً في أروقة المدرسة.

اللهم انا استودعناك رمضان فلا تجعله آخر عهدنا. وكل عام وأنتم بخير.

تفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

